
آرمان ملی: تیم کشورمان رقابت های وزنه برداری 
قهرمانی آسیا با کسب 635 امتیاز و 2 طلا، 3 نقره و 5 برنز به 

عنوان قهرمانی قاره کهن رسید. 
  عملکرد 

رقابت های وزنه برداری قهرمانی آسیا ظهر دیروز با 
برگزاری رقابت دسته فوق سنگین در شهر جینجوی کره 
جنوبی به پایان رسید. در پایان این مسابقات در رده بندی 
تیمی، تیم ملی ایران با 635 امتیاز به مقام قهرمانی دست 
یافت و ازبکستان با 631 امتیاز در رده دوم ایستاد، چین نیز 
مقام سوم را به خود اختصاص داد. تیم کشورمان در این 
دوره از رقابت ها صاحب 2 طلا، 3 نقره و 5 برنز شد. حسین 
سلطانی 2 طلا و یک نقره، آیت شریفی و علیرضا یوسفی هر 
کدام یک نقره، مصطفی جوادی و فاطمه کشاورز هر کدام 2 
برنز و مهدی کرمی یک برنز کسب کردند. تیم مردان ایران 
با 10 ورزشکار و تیم بانوان کشورمان با 5 ورزشکار در این 
رویداد حضور داشتند که عملکرد ورزشکاران این دو تیم 

به تفکیک در زیر آمده است: 
  صحبت سرمربی 

سرمربی تیم ملی وزنه برداری از عملکرد ملی پوشان در 
رقابت های قهرمانی آسیا ابراز رضایت کرد. نواب نصیرشلال 
در پایان رقابت های وزنه برداری قهرمانی آسیا که به قهرمانی 
تیم مردان ایران همراه بود، با تبریک به اهالی ورزش و به 
ویژه جامعه وزنه برداری اظهار داشت: یکی از سنگین ترین 
رقابت ها، رقابت فوق سنگین بود که خدا را شکر خوب سپری 
شد. حرکت آخر هر دو ورزشکار ما به کسب مدال در مجموع 
منجر می شد اما به هر حال با توجه به شرایطی که داشتیم 
و این مدت کوتاه برای تمرینات، عملکرد بچه ها خیلی 
راضی کننده بود. وی ادامه داد: ورزشکاران تقریباً بیشتر 
حرکات خود را صحیح انجام دادند. ان شاءا... این شروعی 
برای مسابقات آتی باشد. ورزشکاران ما الان بهتر می دانند 
که در چه جایگاهی قرار دارند و چقدر باید تلاش کنند. ما 
در کنار هم سعی می کنیم تمام کاستی ها را برطرف کنیم و 
ان شاءا... از مسابقات آینده هم به لحاظ مدالی و هم عنوانی، 
بهترین آسیا باشیم. سرمربی تیم ملی وزنه برداری عنوان 
کرد: ورزشکاران مان به لحاظ آمادگی در ابتدای اردوی 
آخر در شرایط خوبی نبودند و در این فرصت 35 روزه فقط 
توانستیم کمی به هماهنگی برسانیم و این اتفاق هم خوب 

رخ داد. یکی از مواردی که برای من و کادر فنی اهمیت دارد، 
روحیه جنگندگی ورزشکاران در صحنه مسابقات بود که 
قابل توجه و برایم با ارزش بود. ان شاءا... بتوانیم این روحیه 
را تقویت کنیم و در تمرینات هم ملی پوشان را به شرایطی 
برسیم که مثل سال های گذشته در آسیا و جهان مدعی 
باشیم. فکر می کنم حتی یک مقدار هم زودتر به این وضعیت 
می رسیم و تیم ما در میادین بزرگ تر مثل مسابقات جهانی و 
المپیک خیلی مدعی خواهد بود. نصیرشلال درباره عملکرد 
دو ملی پوش کشورمان در دسته فوق سنگین گفت: آیت 
شریفی در ابتدای اردو، یعنی 35 روز قبل شاید حدوداً 120، 
130 کیلوگرم در دوضرب می زد اما دیدیم که اینجا با 240 
کیلوگرم رقابت کرد. این خوب بود و نشان داد که او پتانسیل 
دارد. وی در پایان خاطرنشان کرد: به لحاظ انفرادی پنج نفر از 

بچه ها مدال گرفتند و با این فرصت کوتاهی که داشتیم، فکر 
می کنم خیلی خوب بوده است. خیلی از بچه ها رکوردهایی را 
زدند که تا الان ثبت نکرده بودند. این نشان دهنده آن است 
که ورزشکاران مان می خواهند به شرایط خوبی برسند و ما 
هم این انتظار را داریم و ان شاءا... اگر همین روند ادامه پیدا 

کند، شاهد موفقیت های بیشترشان خواهیم بود. 
  نظر رئیس فدراسیون 

رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به آغاز اردوی 
تیم ملی از روز دوشنبه گفت: به بچه ها گفته ام که فکر کنند 
در حبس و زندان هستند و باید همه چیز را فدای آینده کنند 
تا بتوانند با این همه زحماتی که کشیده می شود، یک نتیجه 
خوب به دست بیاورند. سجاد انوشیروانی پس از قهرمانی 
تیم ملی وزنه برداری مردان ایران در آسیا؛ با تبریک به مردم 
و تشکر از دعای خیر آنها اظهار داشت: تک تک بچه ها نسبت 
به ابتدای اردوی قبلی به لحاظ کیفی خیلی بهتر بودند. این 
تازه شروع کارمان است. انصافاً بچه ها در همه اوزان تلاش 
کردند و با کیفیت و غیرت وزنه زدند. یکی دو اتفاق مهم در 
این مسابقات افتاد؛ اول اینکه تعداد حرکات صحیح بچه ها 
بالاتر رفته و این خیلی جای امیدواری دارد. نکته دوم اینکه 
چند نفر رکوردهای تمرینی و شخصی خود را در جریان این 
مسابقات شکستند. این نشان دهنده آن است که عزم بچه ها، 
کادر فنی و ما این است که گام های بزرگ و رو به جلویی 
برداریم. مقاصد بعدی ما انتخابی های مختلف المپیک است 
و مقصد نهایی مان هم حتماً المپیک خواهد بود و یکی از 
مهم ترین رویدادها را در سال آینده داریم. سال قبل حق مان 
قهرمانی در آسیا بود، اما حق مان را در این دوره گرفتیم. وی 
افزود: من دوره بعدی رقابت های قهرمانی آسیا در تاشکند را 
خیلی بهتر از اینجا می بینم و مطمئن باشید خبرهای خوبی 
را در آینده ای نزدیک از بچه ها خواهید شنید. ضمن اینکه 
نیازمند آن هستیم که مسئولان مثل همیشه حمایت کنند 
و توجه ویژه داشته باشند. این رشته فقط آقایان نیست، یک 
تیم دیگر به آن اضافه شده و همه هزینه های مان دو برابر 
شده است. بانوان هم انصافاً خوب کار می کنند. پارسال طلا 
گرفتیم و امسال هم دو مدال برنز. ما در رده بانوان امیدوار 
به کسب سهمیه المپیک هستیم. اگر به وزنه برداری خوب 
توجه شود، این رشته به آن چیزی که انتظار مردم در المپیک 

است، خواهد رسید. 

 مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال گفت: بنا شد با سرعت 
نام سرمربی تیم امید را اعلام کنیم و این کار انجام خواهد شد. 

  تیم امید 
 مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در ارتباط با برگزاری 

جلسه با ستاد عالی بازی های آسیایی گفت: در این جلسه 
شرکت کردم و بحث درباره تیم امید بود. شرایط، قابلیت 
و ظرفیت های تیم فوتبال امید را اعلام کردیم. همه 
صحبت ها را شنیدند و روی آن تصمیم گیری خوبی انجام 
شد و بنا شد که با سرعت سرمربی تیم امید را اعلام کنیم، 

شاید امروز سرمربی را اعلام کنیم. همه مسائل واقعاً 
سرمربی نیست، اگر قبلًا هم سرمربی تیم ملی را 

اعلام می کردیم به دلیل برگزاری لیگ امکان 
تشکیل اردو نداشتیم. این هفته لیگ به پایان 
می رسد و باید به سمت تشکیل اردوهای تیم 
امید و تیم های دیگر برویم. به همین دلیل 
روز مناسبی برای ستاد عالی بازی ها بود تا 

گزارش ها را به طور مفصل بشنوند. 
  هفته پایان لیگ 

تاج درباره اینکه فدراسیون فوتبال چه 
کاری انجام می دهد که در هفته پایانی 
بازی های لیگ در شرایط خوبی برگزار 

خوشبختانه  کرد:  تصریح  شود، 
قابلیت ها خیلی زیاد است و باعث 

شده که میلیون ها نفر به ورزشگاه ها بیایند و همه چیز هم به 
هفته آخر کشیده شد. یکسری بخشنامه ها نوشته شده است. 
یکی از آنها کار ناظران بازی هاست که روز گذشته کارشان را 
خوب انجام دادند. برای سال آینده تغییراتی در خصوص 
نگاه ناظران بازی ها و داوران ایجاد خواهیم کرد ولی 
روز گذشته روز خوبی برای ناظران لیگ و داوری ها 
بود و داوری ها هم بد نبود البته اشتباهاتی هم بوده 
است. برای هفته پایانی روز دوشنبه جلسه ای در 
فدراسیون با سازمان لیگ، کمیته داوران، انضباطی 
و اخلاق برگزار خواهیم کرد. یکسری صحبت ها هم 
شده که مطمئناً کمیته اخلاق و انضباطی برای آن 

تصمیم خواهد گرفت. 
  استقلال و آسیا 

وی درباره برطرف شدن مشکلات حضور 
استقلال و پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا، 
خاطرنشان کرد: من دیدم که هر باشگاهی 
می گوید ممکن است حذف شود، اما نگاه 
به این شکل نیست. هر باشگاهی حذف 
می شود دلایل حذف را هم AFC و هم 
کمیته صدور مجوز حرفه ای اعلام 
خواهد کرد و این طور نیست که به 
حرف کسی یک باشگاه حذف شود 
یا حذف نشود. حتماً باید دلایل آن 

مشخصاً با کدهای صدور مجوز حرفه ای که قبلا ابلاغ شده، اعلام 
شود. من وضع باشگاه های ایرانی را خوب می بینم و مثل خیلی ها 
که نگران هستند و نگرانی شان را به باشگاه ها تعمیم می دهند، 
خیلی منفی نمی بینم. باید صبر کنیم تا صدور مجوز  حرفه ای 
نظر دهد و بعد از آن راستی آزمایی از سوی AFC صورت بگیرد. 
نگرانی خاصی نداریم؛ البته نه اینکه نگران نباشیم و همه تیم ها 
تأیید می شوند اما اینکه فردی نفوذ داشته باشد تا کاری انجام 
دهد، اینگونه نیست. مجوز حرفه ای با دلیل یک باشگاه را حذف 

یا تأیید می کند. 
   بلیت فروش 

رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به مشکلات بلیت فروشی 
به ویژه در ورزشگاه آزادی که خیلی ها حتی با بلیت هم 
نمی توانند به ورزشگاه بروند، عنوان کرد: هفته آخر را مدیریت 
می کنیم. بلیت فروشی و مسئولیت و کنترل و برنامه ریزی آن 
در اختیار باشگاه ها است و سازمان لیگ یک نقش نظارتی دارد 
که می تواند این نقش را بیشتر کند. ورزشگاه آزادی مشکلاتی 
دارد هم به لحاظ جمعیت و هم اینکه بعضی از نهادها باید نظر 
دهند. امیدواریم سال آینده به ترکیبی برسیم که بلیت  فروشی از 
طریق سامانه انجام شود و هر کسی در ورزشگاه سر جای خودش 
بنشیند، این اتفاق کار سختی نیست و باید حتماً انجام شود. تاج 
در پاسخ به این سوال که گفته می شود ورزشگاه آزادی نمی تواند 
در لیگ قهرمانان آسیا میزبانی کند؟، گفت: من چنین چیزی را 

نشنیدم و فکر نمی کنم صحت هم داشته باشد.
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گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: تیم فوتبال استقلال در هفته بیست ونهم رقابت های 
لیگ برتر روز گذشته به مصاف مس رفسنجان رفت و با نتیجه 
2 بر یک به برتری رسید و همچنان در رتبه سوم جدول 
رده بندی لیگ برتر قرار بگیرد. آرش رضاوند و روزبه چشمی دو 
بازیکن استقلال به دلیل آسیب دیدگی نتوانستند آبی پوشان را 
در این دیدار همراهی کنند. رضاوند در گفت وگو با ایسنا درباره 
شرایط آسیب دیدگی اش اظهار کرد: مچ پایم ورم دارد و باید 
منتظر بمانم تا ورم آن کمتر شود. فعلا باید فیزیوتراپی کنم تا 
پایم درمان شود. وی ادامه داد: نیاز به 3، 4 هفته فیزیوتراپی و 
استراحت دارم تا بهبود یابم. فکر نمی کنم بتوانم در بازی پایانی 
مقابل تراکتور برای استقلال بازی کنم ولی تلاش می کنم به 

بازی برابر نساجی در جام حذفی برسم. 
فارس: بازیکن ملی پوش پرسپولیس در روزی که عدد 
بازی های خود برای این تیم را به آمار محمدرضا زادمهر رساند، 
اولین هت تریک خود برای پرسپولیس را ثبت کرد. ترابی در 
مصاف پرسپولیس با گل گهر و در هفته 2۹ از بیست و دومین 
دوره لیگ خلیج فارس برای صد و چهلمین بار با پیراهن 
سرخ پوشان ایران در میدان مسابقه حضور پیدا کرد. او با به 
ثمر رساندن 3 گل، جدا از شب زیبایی که برای هواداران رقم 
زد، اولین هت تریک خود برای پرسپولیس را به ثبت رساند. 
چه بسا که این اولین هت تریک او در دوران حرفه ای فوتبال از 
زمان حضور در لیگ  برتر بوده باشد. ترابی مقابل گل گهر سابقه 
درخشش های این گونه را دارد. او در ۹ تیرماه سال 1400 و در 
جریان پیروزی 3 بر یک شاگردان یحیی گل محمدی مقابل 
گل گهر، دبل  گل کرده بود. همچنین ترابی از زمان دومین 
حضور یحیی گل محمدی به عنوان سرمربی پرسپولیس، 
اولین بازیکنی است که موفق به هت تریک شده است. آخرین 
بار در بازی های پرسپولیس، علی علیپور بود که هت تریک کرد 
که به پیروزی 5 بر صفر پرسپولیس مقابل شاهین بوشهر در 
3 آبان 13۹۸ برمی گردد. دیداری که هزار و 2۹5 روز قبل از 

این انجام شد. 

بیــن المــلل 
  اوله گونار سولسشر مدعی شد که منچستریونایتد 
می توانست ارلینگ هالند را تنها با چهار میلیون پوند به خدمت 
بگیرد. به گزارش سان، سرمربی سابق منچستریونایتد فاش 
کرد شش ماه پیش از اینکه به عنوان سرمربی این تیم انتخاب 
شود هالند را به باشگاه توصیه کرده بود تا خریداری شود ولی 
سران یونایتد به حرف او گوش ندادند. مهاجم نروژی تنها 
با چهار میلیون پوند می توانست به یونایتد برود اما باشگاه 
آن زمان از جذب او خودداری کرد. اوله گونار سولسشر به 
خبرنگار روزنامه سان گفت: حدود شش 
ماه قبل از اینکه هدایت یونایتد را بر 
عهده بگیرم، با یونایتد تماس گرفتم و 
به آنها گفتم که ارلینگ هالند را خریداری 
کنند اما آنها گوش نکردند. من برای هالند 
چهار میلیون پوند درخواست کردم و در واقع 
قیمت او چهار میلیون بود اما 
آنها او را خریداری نکردند. 
هالند در نهایت به ردبول 
و  پیوست  سالزبورگ 
سپس به بوروسیادورتموند 
رفت و در تابستان گذشته با 
رقیب همشهری شیاطین سرخ، 
منچسترسیتی، قرارداد امضا کرد. 
او رکورد بیش ترین گل زده در 
یک فصل لیگ برتر را شکسته 
است و در حال حاضر 51 گل در 
4۷ بازی برای سیتیزن ها در 
تمامی رقابت ها به ثمر رسانده 

است. 

   عجیب
این شاید یکی از جالبترین طرح های هواداری در 
سال های اخیر فوتبال ایران بود که البته در مقابسه با 
تیم های شرق آسیایی و عربستانی، شاید چندان چنگی 
به دل نزند اما دیروز حال و هوای خاصی به استادیوم 

بخشیده بود و مورد توجه هواداران نیز قرار گرفت. 

 هتل 
قلعه نویی و نبی پس بازدید از هتل الریان دوحه، این 
هتل را به عنوان محل مستقر تیم ایران انتخاب کردند. 
هتل الریان محل میزبانی از تیم ملی ایران در جریان 
برگزاری رقابت های جام جهانی قطر بود و ملی پوشان 

فوتبال ایران شناخت خوبی از این محل دارند. 

             قدمت 
در هفته های پایانی لیگ مدیران سپاهان چند دیدار 
پایانی و خانگی این تیم را رایگان کردند تا هواداران اصفهانی 
مشکلی از بابت حضور در ورزشگاه نداشته باشند. هواداران 
با اجرای طرح موزائیکی خاص که تلفیق رنگ پیراهن، لوگو 

و قدمت این باشگاه بود حمایت خود را نشان دادند.

ت
شــ

س نو
عک

دیوید تیلور بهترین کشتی گیر سال  
آمریکا شناخته شد

کیلوگرم   ۸6 دسته  کشتی گیر  ایسنا: 
برای سومین بار به عنوان برترین کشتی گیر 
سال آمریکا انتخاب شد. به گزارش سایت 
teamusa، دیوید تیلور، کشتی گیر وزن ۸6 
کیلوگرم، توانست مزد سال درخشان خودش 
را بگیرد و برای دومین سال پیاپی و سومین 
بار در مجموع به عنوان بهترین کشتی گیر 
سال آمریکا انتخاب شود. این جایزه از سوی 
فدراسیون کشتی ایالات متحده از سال 1۹۹2 
به بهترین کشتی گیر سال اهدا می شود و اولین 
دریافت کننده این جایزه جان اسمیت بود که 
اکنون سرمربی کشتی در اوکلاهماست که دو 
بار در بازی های المپیک و چهار بار در مسابقات 

جهانی قهرمان شد.

خارج ازمستطیل سبز

 طارمی به دنبال شکار قربانی  24 
در لیگ برتر پرتغال

مهاجم ایرانی پورتو در بازی یکشنبه شب 
این تیم در لیگ برتر پرتغال به دنبال گلزنی به 
تیمی است که تاکنون مقابلش موفق به گلزنی 
نشده است. تیم فوتبال پورتو در حالی از ساعت 
23 یکشنبه )به وقت تهران( در هفته سی ودوم 
لیگ برتر پرتغال به مصاف مهمانش تیم کاسا پیا 
می رود که مهدی طارمی برای گلزنی به این تیم 
انگیزه بالایی خواهد داشت، چراکه تاکنون موفق 
به گشودن دروازه این تیم از زمان حضورش در 
فوتبال باشگاهی پرتغال نشده است. طارمی که 
بهترین گلزن پورتو در فصل جاری به شمار 
می رود، از زمان حضورش در فوتبال پرتغال به 
23 تیم مختلف در لیگ برتر پرتغال گل زده است 
و در بازی فردا شب می تواند بیست وچهارمین 

قربانی اش را در این رقابت ها بگیرد. 

خبـــــر

تیم ملی مسیر سختی را در پیش ندارد

نمی توانیم در مورد قهرمانی پرسپولیس فقط به یک تک 
عامل اکتفا کنیم، به نظرم مجموعه ای از عوامل در کنار هم 
و به درستی در یک مسیر هدفمند جلو رفتند. در حالی که 
امسال پرسپولیس فراز و نشیب های زیادی را سپری کرد، اما 
در نهایت در بهترین مقطع توانست خودش را به صدر جدول 
برساند و اختیار قهرمانی را به دست بگیرد. گروه مدیریتی 
و در راس آن رضا درویش مدیرعامل باشگاه با این حجم از 
بدهی، عملکرد خوبی داشت تا بتوانند تیم را در مسیر درست 
قرار دهد. گروه فنی هم کیفیت فوق العاده ای داشتند و یک 
پیش فصل آرمانی را سپری کرد تا نقاط ضعف گذشته برطرف 
شود. قبل از آغاز فصل مهم است که بازیکنان خوبی را جذب 
کرد. هنر تیم بستن، به سرمربی آرامش خاطر می دهد تا با 
کمترین کمبود در پیاده کردن فلسفه و تاکتیک تیمی اش به 
سمت قهرمانی حرکت کند. خیلی سخت است که با اطمینان 
در مورد تیم های سقوط کننده صحبت کنیم. با مرور اتفاقات 
و روند چند هفته اخیر تیم ها و اینکه قرار است با چه تیمی در 
هفته آخر بازی کنند، باید مقداری شانس ماندن صنعت نفت 
آبادان را در لیگ برتر بیشتر دانست. صنعت نفت در سیرجان 
با گل گهر بازی خواهد کرد و در هفته های اخیر روند رو به 
رشدی داشته و به لحاظ ذهنی شرایط بهتری دارد. البته 
مس کرمان در زمین خودش مقابل سپاهان بازی خواهد 
کرد. انگیزه دو تیم مس و نفت برای ماندن در هفته آخر، 
بخش جذاب فوتبال را که غیرقابل پیش بینی است را فعال تر 
خواهد کرد. در خصوص گروه بندی تیم ملی فوتبال ایران در 
جام ملت های آسیا باید بگویم ایران در گروه C با تیم های 
امارات، فلسطین و هنگ کنگ همگروه شد که گروه راحتی 
است. باید هر سه بازی را با پیروزی پشت سر بگذارد و غیر از 
این نمی توانیم تصور کنیم. به نظرم ایران می تواند به راحتی 
در جمع ۸ تیم برتر آسیا قرار داشته باشد. مسیر سختی را در 
پیش نداریم که بتوانیم در جمع 4 تیم حضور داشته باشیم و 

در نهایت به فینال برسیم. 

فرشاد فلاحت زاده بازیکن سابق تیم ملی و 
باشگاه استقلال در خصوص عملکرد ساپینتو 

و شاگردانش صحبت کرد. 
   در خصوص دیدار استقلال و مس 

رفسنجان چه نظری دارید؟
 مس رفسنجان تیم خوبی است و استقلال 
شروع خوبی نداشت هرچند در نیمه اول 
موقعیت گل بیشتری داشت. محمد ربیعی 
تیم خوبی جمع و جور کرده و مس برای 
تیم های مدعی قهرمانی دردسرساز بوده 
است. بعد از آنکه مس پیش افتاد، سرمربی 
استقلال با تعویض های که داشت در نهایت 
فشار لازم را روی دروازه حریف ایجاد کرد و 
به دو گل رسید تا در یک بازی دشوار برنده 
باشد. پیروزی در خانه مس رفسنجان اهمیت 
داشت ولی دردی را درمان نکرد و استقلال در 
هفته آخر شانسی برای قهرمانی ندارد. توفع 
از تیمی چون استقلال با قدمت و شخصیتی 
که دارد کسب عنوان قهرمانی است و در 
بدترین حالت این تیم باید نایب قهرمان شود 
اما در هفته آخر امیدی به کسب این دو رتبه 
نیست و در این فصل استقلال سوم می شود. 
ریکادردو ساپینتو نتوانست تیمش را قهرمان 
کند و استقلال در بازی های مهم برابر مدعیان 
ناکام ماند. مشکل تیم به روزهای آخر کشیده 
شد و در بدترین زمان امتیازاتی از دست رفت 
که شانس قهرمانی به دو رقیب دیگر داده 
شد. باخت در دربی و تساوی با صنعت نفت، 
امتیازات مهمی را از استقلال گرفت و این تیم 
به جای آنکه در هفته آخر برای قهرمانی تلاش 
کند باید برای رسیدن به عنوان قهرمانی جام 

حذفی امیدوار باقی بماند. 
   استقلال می تواند قهرمان جام 

حذفی شود؟
 اگر سایپنتو در جام حذفی با استقلال 
قهرمان شود تا حدودی دل هواداران شاد 
خواهد شد. باید روحیه بازیکنان بالا نگه 
داشته شود چون رسیدن به قهرمانی جام 
حذفی اهمیت زیادی دارد. باشگاه حمایت 
لازم را از تیم نکرده و اگر قهرمانی در جام 
حذفی به دست اید تنها به خاطر تلاش 
بازیکنان و میل خواستن آنها خواهد بود. 
کادر مدیریتی باشگاه از مدیرعاملان گرفته 
تا اعضای هیات مدیره این قدر مشکلات برای 
تیم به وجود آوردند که تیم در حساس ترین 
مقطع برابر مشکلات کم آورد. ضمن اینکه 
ساپینتو با کوچک ترین تصمیم داور یا نیمکت 
حریف از کوره در می رود و دیگر شگرد او برای 
آنکه به تیم شوک دهد و حریف را تحت تأثیر 

قرار دهد جواب نمی دهد. 
   به نظر شما قرارداد ساپینتو تمدید 

می شود؟
اگر می خواهند قرارداد ساپینتو را تمدید 
کنند اول از همه با او صحبت کنند تا تفهیم 
شود با تندروی در اعتراض به داور یا صحبت 
با نیمکت تیم مقابل، به ضرر استقلال عمل 
نکند. عصبانیت ساپینتو قهرمانی را از استقلال 
گرفت. اگر نماند می توانیم به مربی توانمند 
ایرانی اعتماد کنیم. جواد نکونام گزینه خوبی 
برای جانشینی برای استقلال است. اگر رفتار 
ساپینتو تغییر نکند در فینال جم حذفی هم 

استقلال به پرسپولیس بازنده می شود. 

 فرزاد آشوبی
کارشناس فوتبال

فلاحت زاده:  
 برد استقلال دردی

 را درمان نکرد! 

تاج:  حذف نشدن باشگاه ها از آسیا ارتباطی به نفوذ داشتن ندارد

ایــــران ایــــران 
قهرمان وزنه برداری قهرمان وزنه برداری 

آسیا شد آسیا شد 

 تیم ملی مردان: 

حسین سلطانی دسته ۸1 کیلوگرم 2 طلا و یک نقره
میرمصطفی جوادی دسته ۸۹ کیلوگرم 2 برنز در 

دوضرب و مجموع
کیانوش رستمی دسته ۸۹ کیلوگرم رتبه هشتم

سیدایوب موسوی دسته ۹6 کیلوگرم رتبه هشتم
سهراب مرادی دسته 102 کیلوگرم رتبه هشتم

رضا دهدار دسته 102 کیلوگرم رتبه پنجم
مهدی کرمی دسته 10۹ کیلوگرم یک برنز در یک ضرب

امیر عزیزی دسته 10۹ کیلوگرم رتبه ششم
علیرضا یوسفی دسته +10۹ کیلوگرم یک نقره در 

دوضرب
آیت شریفی دسته +10۹ کیلوگرم یک نقره در یک ضرب

 تیم ملی بانوان: 

ریحانه کریمی دسته 5۹ کیلوگرم رتبه چهاردهم
فاطمه کشاورز، دسته 64 کیلوگرم، 2 مدال برنز در 

دوضرب و مجموع
پریسا نورعلی دسته ۸1 کیلوگرم رتبه نهم

سیده الهام حسینی دسته ۸1 کیلوگرم رتبه پنجم
زینب شیخ ارباب دسته ۸۷ کیلوگرم رتبه ششم


